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Laat ik mezelf eerst even voorstellen, ik ben Geertje, 33 jaar,
fotografe. Ik ben fan van de liefde én van huwelijken. Want wat is
er mooier dan twee mensen die elkaar graag zien en dat op hun
manier met de wereld willen delen? Daar bovenop is fotograferen
mijn passie, dus ik ben dolgelukkig dat ik dit als mijn voltijdse job
mag doen.

Mijn doel is om jullie verhaal te vertellen door zowel de grote
momenten als de meer intieme en rustige momenten vast te leggen.
Ik wil jullie echt laten zien zoals jullie zijn - met al jullie verhalen,
lachbuien en bijzondere herinneringen waar jullie later met veel
plezier naar terug zullen kijken.

Tot slot: ik sta altijd voor jullie klaar. Aarzel dus niet om contact
met me op te nemen. Ik vind het heerlijk om met jullie mee te
denken.

Liefs,
Geertje

Hoi!



H e e l  e v e n  s t i l s t a a n  b i j  h e t  f e i t  d a t
j u l l i e  g a a n  t r o u w e n .  d a t  j u l l i e
s a m e n  m e t  d e  m e n s e n  d i e  j u l l i e  h e t
a l l e r l i e f s t  z i e n  j u l l i e  l i e f d e  g a a n
v i e r e n .  A l s  b e l a n g r i j k e  m i j l p a a l  i n
j u l l i e  l e v e n  e n  j u l l i e  r e l a t i e  k a n
d a t  t e l l e n ,  t o c h ?  

D u s ,  a l l e r e e r s t ,  g e f e l i c i t e e r d !

HOERA! 
JULLIE ZIJN VERLOOFD!

De foto's die het verschil maken zijn de foto's die jullie
herinneren aan de redenen waarom jullie besloten hebben
om te gaan trouwen. De manier waarop je verloofde je aan
het lachen maakt of hoe jouw partner altijd als een rots in
de branding naast je staat, bijvoorbeeld. Als trouwfotograaf
help ik om jullie herinneringen voor altijd levendig te
houden.

Ik ga niet voor perfectie, ik ga voor echtheid. Geen af te
werken lijstje, maar foto's van jullie dag zoals hij echt was.
Foto's van jullie zoals jullie echt zijn. Dat is ook de reden
waarom ik een kennismakingsgesprek zo belangrijk vind.
Als fotograaf ben ik de hele dag heel dichtbij, letterlijk en
figuurlijk. Dat jullie je op je gemak voelen en dat we elkaar
goed aanvoelen, is dus ontzettend belangrijk.

Zo zorgen we samen voor die echte momenten, met
spontane, authentieke beelden als resultaat.

En nu?



#FFTROUWEN
Froukje & Fedde



Tijdens jullie trouwdag kijk ik zoveel mogelijk toe vanaf de
zijlijn. Jullie trouwfoto's moeten een beeld geven van hoe jullie
dag was, een dag waarop jullie volop genoten hebben van
elkaar en van de mensen om jullie heen. Ik fotografeer jullie
dag zoals die natuurlijk verloopt, waarbij ik echte momenten
vastleg en een tijdloos verslag van jullie dag maak.

Betekent dat dat ik jullie gewoon aan jullie lot overlaat tijdens
fotomomentjes? Natuurlijk niet. Maar ook dan zorg ik ervoor
dat jullie op jullie gemak zijn, zodat fotomomenten momenten
worden waarop jullie samen even tot rust komen en kunnen
genieten van elkaar.

Tijdens een vrijblijvend  kennismakingsgesprek kijken we
samen wat jullie wensen en voorkeuren zijn. We bespreken
samen alle mogelijkheden voor jullie dag. Jullie zijn uniek, dus
jullie huwelijksreportage hoort dat ook te zijn. Daarom maak
ik op basis van jullie wensen steeds een persoonlijke offerte.

Hebben we een fijne klik tijdens onze kennismaking en gaan
jullie akkoord met de offerte, dan ben ik officieel jullie
huwelijksfotografe, hoera! We houden in dat geval contact
tijdens de verdere voorbereidingen voor jullie grote dag. Jullie
ontvangen ongeveer een maand voor jullie trouwdag een
vragenlijst waarin jullie de laatste details met me kunnen
delen.

En dan is het zover: jullie dag! Ik ben erbij, heel dichtbij én als
een vlieg op de muur. Aan jullie vooral één belangrijke taak:
genieten!

Het proces

WAT JE MAG
VERWACHTEN

Mijn stijl
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Of jullie een tweede fotograaf willen, is helemaal aan jullie. Het
grootste voordeel aan twee fotografen is dat we jullie dag dan
vanuit verschillende perspectieven kunnen vastleggen. De blik
van een bruid die richting haar toekomstige man loopt én het
traantje dat oma wegpinkt op hetzelfde moment, bijvoorbeeld.

Werk je altijd met een tweede fotograaf?

Zodra alle foto's zorgvuldig geselecteerd en bewerkt zijn, ontvangen
jullie een link naar jullie persoonlijke galerij. Op die pagina kunnen
jullie alle foto's zien en downloaden in hoge resolutie. Vanuit de
galerij is het ook mogelijk om prints of vergrotingen te bestellen.

Zodra jullie een kennismakingsgesprek met me inplannen,
zorg ik ervoor dat ik jullie datum als optie vrij houd. Jullie
datum ligt pas definitief vast als de offerte door jullie
bevestigd is en het voorschot betaald is.

Hoe lever je de foto's aan?

Hoe leggen we onze datum bij je vast?

Zeker! In de op maat gemaakte offerte is een
kilometervergoeding steeds inbegrepen. Trouwen jullie in het
buitenland? Ook dan reis ik graag met jullie mee, neem voor
meer informatie gerust contact met me op.

Ben je bereid te reizen?

Veelgestelde vragenF A Q



Voor mij ben jij

de liefde



FOTOALBUM
Een tastbare herinnering

Nadat alle foto’s van jullie huwelijksdag met de grootste
zorg zijn uitgezocht en nabewerkt, ga ik aan de slag met
jullie album. Er zit altijd een album van 15x15 cm
inbegrepen bij prijs, zodat jullie over 10, 20 of 50 jaar nog
altijd jullie trouwalbum kunnen bovenhalen om samen
herinneringen op te halen. Mijn albums laat ik in Portugal
maken, waar gebruik gemaakt wordt van materialen van de
allerhoogste kwaliteit om elk trouwalbum te maken.

Een uniek album van de allerhoogste kwaliteit

ruim 20 materiaalsoorten
ruim 100 verschillende kleuren



“Geertje is sowieso een top

vrouw, enorm fijn in de

omgang, professioneel en laat

iedereen die zich niet bepaald

een fotomodel voelt op zijn of

haar gemak voelen en stralen.

Haar nabewerking is enorm

mooi en ook het trouwalbum

was precies zoals we het voor

ogen hadden. Alles draait om de

tevredenheid van de klant en

dat voel je!”

“Geertje slaagt erin om aanwezig te zijn en tegelijk niet

aanwezig te zijn. Je zal niet merken dat ze er is. Onze

kinderen zijn dol op haar en ook de gasten waren zeer

enthousiast over haar. En als klap op de vuurpijl waren

ook de foto’s WEER prachtig. Precies zoals wij het

wilden. Een echte aanrader!"

“Wij waren blij met jou als fotografe! Het gebeurde

allemaal 'gewoon' en ontspannen, en de foto's zijn zo

mooi! Echt prachtig om terug te zien. Dank je wel!”

Charlotte & Mats
Tamara & Werner

Daphne & Wouter
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“De manier waarop Geertje
aanwezig was en de foto’s nam,
was erg fijn. Rustig en lief
maar ook erg duidelijk over
hoe we konden staan en wat
mooi zou zijn op de foto. We
voelden ons erg op ons gemak,
iets wat prettig is, als je
normaal gesproken niet zo van
foto’s houdt.  We zijn
ontzettend blij met het
resultaat van de foto’s. We
hadden niet gedacht dat ze zó
mooi zouden worden. Bedankt
Geertje!”

Sara & Alex



L E T ’ S  G O !
of eerst nog even een koffietje drinken?

Heb je nog vragen na het lezen van deze brochure? Of heb je

gewoon zin om me even te bellen of een berichtje te sturen? Doen!

Ik denk heel graag met jullie mee, ook als het gaat om dingen die

(op het eerste zicht) niets met fotografie te maken hebben.

g e e r t j e . p h o t o g r a p h y @ h o t m a i l . c o m

h t t p s : / / g e e r t j e . p h o t o g r a p h y /
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